
Interpelacja Nr 156 
z dn. 21 lutego 2017 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie dojazdu do ZUS 
    

 
Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

W nawiązaniu do naszych wcześniejszych interpelacji w tej sprawie kierujemy 

zapytanie, na jakim etapie przygotowań czy też realizacji znajduje się dojazd do ZUS, 

o który mieszkańcy wielokrotnie już wnosili. 

 

 
Z wyrazami szacunku 

 
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

    

 


